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Uw kenmerk -

Geachte beer, mevrouw. 

In onze brief van 28 april 2015 (kenmerk 4996560) hebben wij u 
geinformeerd over de bed-bad-brood regeling en de voorziening die wij 
daartoe hebben getroffen. Met deze brief willen wij u informeren over de 
voortgang van deze bed-bad-brood voorziening voor uitgeprocedeerde 
vreemdelingen. 
De bed-bad-brood voorziening is gevestigd in het voormalig Formule 1 hotel 
aan de Helsinkistraat. Momenteel verblijven hier circa 90 uitgeprocedeerde 
vreemdelingen. 
De huidige regeling, die voortvloeit uit een bindende uitspraak van de 
Centrale Raad van Beroep (CRvB), kent een looptijd tot 15 juni 2015. De 
verantwoordelijk staatssecretaris van Veiligheid en Justitie heeft toegezegd de 
kosten van de voorziening in de periode tussen 17 december 2014 en 15 juni 
2015 te vergoeden. Inmiddels is duidelijk dat het Rijk ook de kosten van 
opvang in de periode na 15 juni zal vergoeden. Op dit moment hebben wij 
nog geen zekerheid over de hoogte van de vergoeding die gemeenten hiervoor 
zullen ontvangen. 

De bed-bad-brood regeling die het kabinet op 22 april 2015 heeft 
gepresenteerd voorziet erin dat gemeenten en Rijk een bestuursakkoord 
overeenkomen met betrekking tot de opvang van uitgeprocedeerde 
vreemdelingen. Gemeenten en Rijk streven ernaar een dergelijk 
bestuursakkoord in november 2015 te kunnen beklinken. 

Beeindiging van de bestaande voorziening aan de Helsinkistraat per 15 juni is 
naar onze mening om praktische en principiele redenen niet mogelijk. Er is 
geen voorliggende voorziening waar de mensen die er momenteel verblijven 
terecht kunnen. Wij vinden het ongewenst dat deze mensen zonder 
voorzieningen op straat belanden. 



Wij hebben daarom besloten de voorziening aan de Helsinkistraat vooralsnog 
open te houden. Wij gaan er daarbij van uit dat het af te sluiten 
bestuursakkoord in maatregelen voorziet die bijdragen aan het bieden van een 
meer structurele oplossing voor de opvang van uitgeprocedeerde 
vreemdelingen. 

Over de vergoeding voor de kosten van opvang en over de invulling van het 
bestuursakkoord voeren gemeenten en Rijk inmiddels constructieve 
gesprekken. Wij houden u op de hoogte van de uitkomst van deze 
gesprekken. 

We hopen u hiermee voldoende geinformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
Peter den Oudsten Peter Tees ink 


